



Instructions for Use:

FluoroDose is a great-tasting, sodium fluoride varnish containing 50mg of sodium fluoride (equivalent to 22.6mg fluoride ion) per 1 mL. The convenient single-dose package allows easy mixing and application, for uniform results.

Directions for Use:

Adults and children 2 years and above: Use 1 dose (0.3 ml) every 3-6 months depending on cavity risk information.

1. Clean teeth and remove excess moisture from area to be treated.
2. Grip the foil cover and slowly peel back, exposing the brush applicator and varnish well.
3. Remove applicator brush and stir material in well.
4. Paint a thin film of varnish onto treatment area.
5. Let the varnish dry for approximately 10 seconds and then instruct the patient to close their mouth.
6. Dispose package and applicator after use.
7. Patient may leave immediately after treatment. Patient should be advised to remain on a soft food diet and only drink cold liquids for two hours after treatment; and not to brush for a minimum of 4 to 6 hours.
8. When dry, any excess varnish may appear "spotty" and may slide off the tooth surface. This will not affect the efficacy of the product as there is still a full layer of varnish on the tooth.

Contraindications:

1. Do not use on patients with ulcerative gingivitis and stomatitis
2. Do not use on patients with known allergic reactions to fluoride
3. Avoid ingestion during application
4. Do not use on patients with known allergies to colophony or similar materials

Interactions:

Do not apply when other fluoride treatments (gels or foams) are to be done on the same day. The use of fluoride tablets and rinses should be interrupted for several days after initial treatment.

Adverse Reactions:

Edematous swellings have been reported in rare instances, especially after application to extensive surfaces. Dyspnea, although extremely rare, has occurred in asthmatic patients. Patients with sensitive stomachs have reported nausea on occasion. Varnish may easily be removed through tooth brushing and rinsing.

Non-Medicinal Ingredients:

Rosin, SD alcohol 38B, White Beeswax, Sucralose, Cherry Flavour, Caramel Flavour, Bubblegum Flavour, DraganBerry Flavour, xylitol, FD&C Red No. 40, titanium dioxide, sodium hydroxide, spearmint oil, and melon flavour.



Instructions pour application:

FluoroDose est un vernis de fluorure de sodium à goût savoureux. Il contient 50mg de fluorure de sodium (équivalent de 22.6 mg d'anion de fluorure) par 1mL. Un paquet-unité convenable permet un mélange et application faciles pour un résultat uniforme.

Administration :

1. Nettoyez les dents et enlevez l'excès d'humidité de la zone à être traitée.
2. Décollez lentement l'emballage en aluminium tout en exposant le pinceau applicateur et du vernis.
3. Enlevez le pinceau et bien mélangez le matériel.
4. Appliquez une couche mince de vernis sur la surface à être traitée.
5. Laissez le vernis sécher pendant environ 10 secondes puis demandez au patient de fermer la bouche.
6. Jetez l'emballage et l'applicateur après l'usage.
7. Le patient peut quitter immédiatement après le traitement. Il devrait être informé de suivre un régime alimentaire mou et de ne prendre que des liquides froids jusqu'à deux heures après le traitement. Il n'est non plus recommandé de se brosser les dents pendant un minimum de 4 à 6 heures.
8. Une fois sec, tout excès de vernis peut paraître "tacheté" et se détacher de la surface de la dent. Ceci n'affectera l'efficacité du produit puisqu'il y a toujours une couche complète de vernis sur la dent.

Contre-indications:

1. Gingivite ulcéraire ou stomatite.
2. Réactions allergiques au fluorure.
3. Réactions allergiques à la colophane ou d'autres produits similaires.
4. Évitez d'avaler le produit lors de son application.

Interactions:



Ne pas appliquer le produit lorsque d'autres traitements au fluorure (gel ou mousse) sont censés être administrés au cours de la même journée. La prise de comprimés et de rinces au fluorure devraient être interrompue pour plusieurs jours à la suite du traitement initial.


Effets indésirables:

Des gonflements oedémateux ont été observés en cas rares, particulièrement lorsque le produit fut appliqué sur des surfaces étendues. Extrêmement rare, la dyspnée a été diagnostiquée chez des patients asthmatiques. Des nausées ont été observées, à l'occasion, chez les patients souffrant d'une sensibilité d'estomac. Le vernis peut être facilement enlevé lors du brossage et du rinçage des dents.

Ingrédients non médicinaux :

Colophane, alcool spécialement dénaturé 38B, cire d'abeille blanche, sucralose, arôme de cerise, saveur de caramel, arôme de gomme à mâcher, arôme de DraganBerry, xylitol, rouge FD&C # 40, dioxyde de titane, hydroxyde de sodium, essence de menthe verte et saveur de melon.

 **CENTRIX INCORPORATED**
770 River Road
Shelton, CT 06484 USA
Toll Free (USA): 800.235.5862
 **CENTRIXDENTAL.COM**

 **IMPORTED BY:**
DSA Healthcare Imports, Inc.
Oakville, ON L6H 7G3, Canada